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Dr. Szili Katalin
az Országgyű lés elnöke

Helyben

rásbeii kérdés

Tisztelt Elnök Asszony!

A házszabály 91 .§-a szerinti jogomnál fogva kérdést kívánok int tai, Gráf József
Fölclrníívelésilg i és Viáékfejlesztési Miniszter árhoz:
„Száimíthatnalz esz árvái Urak enyhítésére a Rába mentés gazdálkodók ?”- címmel .

Tisztelt ivI'iniszter Úrl

2009. június 23-tól kezdődően Szentgotthárd, Körmend, Vasvár írségében a Rába ás .
Csűrnie folyók átadása következűben az itt gazdálkodó mezőgazdasági vállalkozókat súlyos
elemi kár érte. Az érintett társas vállalkozások és családi gazdálkodók számára a várhat ó
termeléskiesés és minőségi romlás több - százmilliós árbevétel kiesést okoz, az árvíz utáni
helyreállítás miatti többletköltségekről nem is szólva .
Ez az elemi kár kártérítés nélkül- alapjaiban rendíti meg a mez őgazdasági vállalkozásokat.
Mivel a gazdák árvízkár biztosítással nem rendelkeznek, és az Agrár Kárenyhítési Alapb a
befolyt összeg sem oldja meg az országos problémákat (pld .: aszály, jégverés, belvíz), ezért
kérdezem Miniszter Urat :

Milyen lehetvságet lát a súlyos kárt szenvedett gazdálkodók veszteségeinek mérséklésére ?
A nemzeti kiegészítő támogatásból elvont 33 milliárd Ft ágazatba történő visszajuttatását, az
Agrár Kárenyhítési Alapba helyezését támogatja-e a tárca? Kívánnak-e tárgyalásokat folytatni
a bankokkal az agrárhitelek visszafizetésének átütemezésérő l ?

Kérve Miniszter Úr személyes közbenjárását, tisztelettel várom válaszát !
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